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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2016/17:1472 Översyn av artskyddsförordningen 

Nyligen meddelade miljöministern att regeringen inte kommer att genomföra 
någon översyn av artskyddsförordningen. Detta trots att dagens tillämpning av 
artskyddsförordningen uppenbart inte fungerar tillfredsställande, vilket bland 
annat den nyligen avgjorda, och mycket uppmärksammade, tvisten mellan 
skogsbonden Henric Skane och Länsstyrelsen Värmland har visat. Att 
tillämpningen inte fungerar har även uppmärksammats av ansvariga 
myndigheter. Generaldirektörerna för Naturvårdsverket och Skogsstyrelsen 
begärde redan förra sommaren, i en gemensam skrivelse, en översyn av 
förordningen i syfte att ”myndighetsutövningen ska bli förutsebar, rättssäker 
och effektiv”. 

Vidare har Sveriges skogsägare genom LRF Skog och de fem stora 
skogsägarföreningarna i ett öppet brev till statsministern vädjat om att 
regeringen ska se över och förändra artskyddsförordningen. Mot denna 
bakgrund var det ett minst sagt anmärkningsvärt besked som miljöministern 
lämnade när hon lät meddela att regeringen inte avser att genomföra någon 
översyn av artskyddsförordningen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Varför vill miljöministern och regeringen inte genomföra det som ansvariga 
myndigheter och Sveriges skogsägare efterfrågar, det vill säga en översyn av 
artskyddsförordningen, och vad krävs för att ministern ska ändra uppfattning 
och finna en översyn motiverad?

………………………………………

Johan Hultberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-24
Besvaras senast
2017-05-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


